
عملکرد دانیال اسماعیلی فر را 
در دفاع راست مقابل تیم اراکی 

چگونه ارزیابی کردید؟
بــه نظــرم دانیــال اســماعیلی فر خــوب 
بــازی کــرد و اگــر کمتــر نفــوذ کــرده این 
مســأله به خاطــر دفــاع فشــرده حریف 
بــود ضمــن اینکــه تیــم اراکــی هــم از 
همــان جلــو پــرس ســنگین می کــرد و 
شــرایط را بســیار دشــوار می ســاخت. 
تیــم مقابــل بــا بســتن گوش هــا کار را 
بــرای مدافعــان کنــاری بســیار ســخت 
کــرده بــود. دانیــال بــرای اینکــه دفــاع 
بســته بود به داخل و حتی میانه زمین 
هــم متمایــل شــد امــا در ایــن مســأله 
هــم به دلیــل تمرکــز بازیکنــان حریــف 
نتوانســت کاری از پیش ببــرد، با وجود 
ایــن دانیــال و حرکاتش را بســیار خوب 

و حساب شــده می دانــم.
اراکی ها پرسپولیس را در نیمه دوم 
به وقت کشی محکوم کردند و حتی 

کارت زرد بیرانوند را هم دلیلی بر 
این ادعا می دانند!

کارت زرد به بیرانوند واقعاً ســختگیرانه 
بــود چــون در آن صحنــه کــه متعاقبش 
داور بــه بیرانونــد کارت زرد نشــان داد 
دروازه بــان پرســپولیس فقــط دو ســه 
ثانیــه مکــث کــرد و در چنیــن شــرایطی 
معمــولاً داوران یکــی دو بــار تذکــر 
می دهنــد و بعــد کارت می دهنــد امــا 

داوران مــا متأســفانه معمولاً برحســب 
موقعیــت زمیــن و میهمــان و میزبــان 
نظــر می دهنــد و قضــاوت می کننــد بــه 
همین دلیل هم بیرانوند اصلاً مستحق 
دریافــت کارت زرد نبــود و بــا دو ســه 
ثانیــه مکــث کــه بــرای هــر دروازه بانــی 
بــرای شــروع بــازی پیــش می آیــد بــه 
بدتریــن شــکل جریمه شــد امــا با همه 
ایــن اوصــاف ســه کلین شــیت ارزش 
دروازه بان پرسپولیس را نشان می دهد 
و اینکــه او بحق بهترین دروازه بان ایران 

و لیــگ مــا اســت.
در رابطه با لوکادیا و اولین 

بازی اش به لحاظ فنی چه نظری 
دارید؟

لوکادیــا بــه لحــاظ بدنــی خیلی مشــکل 
داشــت ضمــن اینکه من بــه لحاظ فنی 
هــم چیــز خاصــی از مهاجــم هلنــدی 
ندیــدم و در مجموع لوکادیــا را بازیکنی 
ندیــدم کــه در نقش مهاجــم بتواند نیاز 

پرســپولیس را برطــرف ســازد.
در رابطه با بحث حضور مهاجم از 

بین دیاباته و کاوه رضایی کدام یک 
را برای پرسپولیس مفیدتر 

می دانید؟
فکــر می کنــم دیاباته برای پرســپولیس 
بهتــر اســت چــون دیاباتــه جــدا از بــازی 
زمینــی و تبحــر در آن در بــازی روی هوا و 
ســرزنی هم مفید است به همین دلیل 
دیاباتــه را نســبت بــه کاوه خرید بهتری 

بــرای پرســپولیس می دانم.
پورعلی گنجی هم بعد از سه بازی 
می تواند مقابل صنعت نفت بازی 

کند. در این رابطه چه نقد فنی 
دارید؟

بــه نظــرم پرســپولیس مشــکل دفاعــی 
قبــل هــم  شــت و حتــی فصــل  ندا
بیشــترین مشــکلش در گل نزدن بود و 
مشکل دفاعی خاصی نداشت. امسال 
هم پرســپولیس مشکل دفاعی ندارد و 
بــه نظرم ســازمان دفاعــی و عناصر خط 
دفاعــی اش بازیکنــان خوبــی هســتند 
ضمــن اینکــه  پورعلی گنجــی چون بازی 
رســمی در پرســپولیس نداشــته بایــد 
کم کــم وارد چرخــه بازی هــای رســمی 

شــود.
در خصوص حضور بانوان در 
ورزشگاه ها چه نظری دارید؟

بــه نظــرم ایــن حرکــت بایــد چنــد ســال 
پیــش انجــام می شــد و بانــوان مــا کــه با 
حجاب اسلامی وارد ورزشگاه می شوند 
هیــچ مشــکلی بــرای تماشــا و تشــویق 
تیــم محبوبشــان ندارند. حضــور بانوان 
موجــب می شــود کــه فحاشــی کمتــر 
شــده و فضــای بهتری را در ورزشــگاه ها 
شــاهد باشــیم ضمن اینکه بایــد بانوان 
می آمدنــد و ماننــد همــه جــای دنیــا 
بازی هــای فوتبــال را در ورزشــگاه ها 

تماشــا می کردنــد.
در رابطه با بازی پرسپولیس مقابل 

صنعت نفت چه نقد فنی دارید؟
بــه نظــرم اگــر پرســپولیس ماننــد بــازی 
مقابــل آلومینیــوم اراک نمایــش خــوب 
و هوشــمندانه ای داشــته باشد حداقل 
بــا دو گل اختــلاف تیــم صنعــت نفــت را 
بــا شکســت روانــه آبــادان خواهــد کرد.

ســعید نعیم آبادی مدافع راســت اســبق پرســپولیس معتقد اســت دفاع راســت فعلی پرســپولیس به دلیل پرس جدید و یار گیری 
تیــم مقابــل نتوانســت آن طــور کــه بایــد خــودش را نشــان دهــد، با وجــود این عملکــرد دانیــال اســماعیلی فر را به لحــاظ فنی قابل 

قبــول توصیــف می کند.

پرســپولیس در اراک به ســختی برنده شد 
و بــا اینکــه نیمــه دوم اصــلاً شــرایط خوبی 
نداشت اما در نهایت سه امتیاز را گرفت و 
خــودش را در جــدول جمع و جور کرد. تیم 
یحیــی در این مســابقه طی نیمه نخســت 
شــرایط نســبتاً خوبی داشــت و بالاخره به 
گل هــم رســید امــا در نیمــه دوم بــه خاطر 
اســترس حفــظ پیــروزی عقــب نشســت و 
بــازی کنترلــی را در دســتور کارش قرار داد 

تــا جایی که این نمایش مورد انتقاد برخی 
اصحاب رســانه در نشســت خبــری یحیی 
قرار گرفت و از سوی میزبان به وقت تلف 
کردن تعبیر شــد. اما آمار بازی هم نشــان 
می دهــد پرســپولیس در اراک نمایــش 
جالبــی ارائــه نکرده اســت. تیــم یحیی که 
در دو بازی اول آمار 70 و 60 درصد مالکیت 
توپ را مقابل ذوب آهن و فولاد ثبت کرده 
بــود در این بــازی فقط 53 درصد مالکیت 

داشــت و تقریبــاً در ایــن آیتــم بــا حریفش 
شــرایط متوازنی داشــت. پرسپولیســی ها 
کلاً 60 پــاس بیشــتر از حریف شــان دادنــد 
و از ایــن تعــداد 54 پــاس صحیــح بــود. در 
دقــت پــاس هــم شــرایط تقریبــاً برابــر بود 
)81 بــه 80 بــه ســود پرســپولیس(. در نبرد 
هوایــی هــم تقریباً شــرایط برابر بــود )8 به 
9 بــه ســود میزبــان(. نکتــه جالــب اینکــه 
مهاجمــان پرســپولیس در ایــن مســابقه 

اصلاً در آفســاید قرار نگرفتند در حالی که 
بازیکنــان حریف 5 بار در آفســاید ماندند. 
پرســپولیس کمتــر از یــک ســوم حریــف 
خطــا کــرد )5 بــه 18( امــا در تعــداد کرنرها 
پایین تر بود )2 به 5(. در سانتر هم شرایط 
نســبتاً برابر بود )5 به 4( اما در شــوت تیم 
میزبــان آمــار بهتــری ارائه کــرد )6 به 8( که 
البتــه تعداد شــوت های در چهارچوب هم 

خــوب نبــود )1 به 3(.

امــا مهم ترین آمار در مورد پرســپولیس 
در خلــق موقعیت گل بــود که همچنان 
نگران کننــده اســت. پرســپولیس کلاً 
دو موقعیــت گل ســاخت کــه یکــی از 
آنهــا گل شــد امــا میزبــان هــم شــانس 
گلــی نداشــت تــا ســرخ ها در فــاز دفــاع 
کامــلاً موفــق باشــند و هــر چقــدر کــه 
در حملــه ناامیدکننــده بودنــد در دفــاع 

امیــدوار شــوند.

روز گذشــته انتشــار نامــه شــرکت 
پیشکســوتان کهــن پرســپولیس 
خطــاب بــه رئیس جمهــور بــرای 
برخــی از قدیمی هــای پرســپولیس 
جالــب بــود. در ایــن نامــه، شــرکت 
پیشکســوتان به این نکته اعتراض 
کــرده بــود کــه بــه آنهــا در امــور مهم 
توجهــی نمی شــود و در بســیاری از 
مــوارد نادیــده گرفته می شــوند. اما 
نــگارش و انتشــار ایــن نامــه دلایــل 
متعــددی داشــت. یکــی از دلایــل 
نــگارش ایــن نامــه و درخواســت از 
رئیس جمهــور ایــن بود کــه اخیراً دو 
پیشکســوت باشــگاه پرســپولیس 
بــرای مســأله ای بــه وزارت ورزش 
مراجعــه کــرده بودنــد امــا کارشــان 
انجــام نشــده بــود در حالــی کــه 
وزارتخانه جواب همین نامه را برای 
اســتقلالی ها داده بــود. در بحــث 
خصوصی ســازی هم پیشکســوتان 
از این ناراحتند که چرا بعد از دعوت 
از آنهــا و حضــور نمادین شــان در 
جلســه واگــذاری ســهام باشــگاه 
نشــد.  گرفتــه  نهــا  آ ز  ا غی  ســرا
پیشکسوتان پرسپولیس می گویند 
در مســأله واگــذاری بایــد بیشــتر از 
اینهــا بــه ایــن گــروه توجــه می شــد 
و در ایــن کار دخیــل می شــدند. 
پیشکســوتان پرســپولیس مثالــی 
می زننــد و می گوینــد وقتــی وزارت 
صنعــت می خواهــد اقدامــی انجــام 
دهــد حتمــاً مدیــران کارخانه هــای 
بــزرگ را جمــع می کنــد و نظــر آنهــا 
را به صــورت مشــورتی می گیــرد 

امــا اتفاقــی کــه در جلســه قبلــی 
رخ داد بــه نوعــی صــورت مســأله و 
فرمالیتــه بــود و بعــد از آن ســراغی 
از پیشکســوتان نگرفتنــد. مــوارد 
گلــه گــذاری  زاری های پرســپولیس 
یکــی، دو تــا نیســت. آنها بــه ترکیب 
هیــأت مدیره معترضند و می گویند 
چــرا در حالــی کــه در هیــأت مدیــره 
اســتقلال تعــدادی پیشکســوت 
از ایــن باشــگاه حضــور دارد، از 
پیشکسوتان پرسپولیس در ترکیب 
هیــأت مدیــره اســتفاده ای نشــده 
اســت. تنهــا پیشکســوت حاضر در 
این جمع دکتر بیژن ذوالفقارنســب 
بــود کــه او هم کنار رفت و حال اثری 
از پیشکســوتان در بدنــه مدیریتــی 

باشــگاه دیــده نمی شــود.
شــرکت  کــه  ســت  ینجا ا نکتــه 
پیشکســوتان طی یک ســال گذشته 
ســکوت کــرده بــود کــه ایــن ســکوت 
بــا اعتــراض برخــی پیشکســوتان 
یــن  ه شــد و ا پرســپولیس همــرا
شــرکت را بــه انفعــال و کــم کاری 
متهــم کردنــد امــا اتفاقــی کــه بــرای 
یکــی، دو پیشکســوت در وزارتخانــه 
افتــاد و برخــی مســائل دیگــر کاری 
کــرد تــا آن نامــه بلنــد بــالا خطــاب به 
ریاست جمهور نوشته شود. از سوی 
دیگــر حــدود 40 تــا 50 پیشکســوت 
پرســپولیس زیر همیــن نامه را امضا 
کرده انــد و قــرار اســت بــرای دفتــر 
رئیس جمهــور ارســال کننــد ضمــن 
اینکــه قــرار شــده نامــه دوبــاره ای بــا 
ســربرگ پیشکســوتان اســتقلال 
و پرســپولیس هــم نوشــته شــود و 
مشــکلات بــه ســمع و نظــر آیت اللــه 

رئیســی برســد.

 مأموران بازرسی 
در باشگاه

گفته می شود نمایندگان سازمان 
بازرسی حدود یک هفته است 
ه پرسپولیس مستقر  در باشگا
رسی  ز با ن  یندگا نما  . هستند
وظیفه دارند تمام مناسبات مالی 
و بده بستان های باشگاه شامل 
دریافتی ها و پرداختی ها را به دقت 
بررسی کرده و گزارش کاملی به 
نهادهای بالادستی ارائه دهند 
تا اگر تخلف یا اهمالی از سوی 
ه  مدیران قبلی و جدید باشگا

صورت گرفته، مشخص شود.

 
ریکاوری در استخر

ز  دیروز بازیکنان پرسپولیس با
هم ریکاوری کردند. بعد از تمرین 
ریکاوری جمعه، دیروز هم بازیکنان 
در سالن سیدجلال یک ساعت 
بدنسازی کردند و سپس برای 
ریکاوری به استخر رفتند. در این 
عیلی فر و  نیال اسما تمرین دا
فرشاد فرجی دو بازیکن مصدوم 

پرسپولیس حضور نداشتند.

 
 برادر پروین

در بستر بیماری
مجید پروین برادر علی پروین که 
سال ها در تیم های پایه پرسپولیس 
مربیگری کرده، در بستر بیماری 
است. این روزها علی پروین هم 
درگیر کارهای مربوط به درمان 
برادرش بوده تا او هر چه سریعتر 
بهبودی اش را باز یابد. روزنامه ایران 
ورزشی برای مجید پروین صحت و 

سلامت آرزو می کند.

امروز تنها جلسه 
مهم تمرینی

پرسپولیس معمولاً بعد از بازی های 
رسمی دو روز ریکاوری می کند که در 
روز اول بازیکنان ذخیره در یک بازی 
تدارکاتی به میدان می روند اما این 
هفته خبری از بازی تدارکاتی برای 
نفرات ذخیره نبود. در عین حال 
با توجه به فاصله نسبتاً کم بازی 
در اراک تا بازی صنعت نفت به 
نظر می رسید پرسپولیس یک روز 
ریکاوری کند اما با توجه به تمرین 
سبک دو روز گذشته امروز تنها 
جلسه مهم تمرینی پرسپولیس 
قبل از بازی نفت برگزار خواهد شد.

 
چهار هزار بانو در آزادی

گفته می شود برای بازی چهارشنبه 
عصر پرسپولیس مقابل صنعت 
نفت، چهار هزار هوادار بانوی 
پرسپولیسی در ورزشگاه حاضر 
خواهند شد که می تواند جالب 
توجه باشد. با این حساب تعداد 
خانم های هوادار نسبت به بازی با 
استقلال 8 برابر خواهد شد و این 
می تواند جو جالبی را در ورزشگاه 
ایجاد کند. البته مسئولان هنوز 
در این باره نظر قاطع و روشنی 
نداده اند اما بعد از بازخوردهای 
ر  د ن  ا نو با ر  حضو که  مثبتی 
ورزشگاه داشت، بعید است با 

این حضور مخالفتی شود.
 

نه مالکیت خیلی بالایی داشتند نه موقعیت ساختند

اقتصادی ترین برد تاریخ پرسپولیس

برخلاف شایعات قرارداد اینترنتی نبسته. ظاهراً مشکل خانوادگی اش هم حل 
شده اما او برای امضای قرارداد امروز و فردا می کند چرا که منتظر پیش پرداخت از 
سوی باشگاه پرسپولیس است. به نظر می رسد اگر این پیش پرداخت به حساب 
این بازیکن واریز شود، دیاباته دیگر دلیلی برای امضا نکردن این قرارداد نخواهد 
داشت. احتمالاً پرسپولیس تا امشب با یکی از بازیکنان مدنظرش )دیاباته و 

کاوه رضایی( قرارداد امضا خواهد کرد.

یک حقوقدان ورزشی گفته پرسپولیس باید ثابت کند اسدبیگی قراردادی 
با ذوب آهن نداشته که بر اساس شواهد پروژه حقوقی دشواری است. این 
حقوقدان گفته اگر چنین نشود بازیکن به مدت 4 ماه از بازی محروم و پنجره نقل 
و انتقالات باشگاه متخلف )باشگاه تحریک کننده( برای 2 نیم فصل بسته خواهد 
شد و اگر شرایط مندرج در ماده 61 مقررات انضباطی فدراسیون فوتبال نیز 
حادث شده باشد، حتی بازی هایی که او در آن حضور داشته 3 - صفر می شود.

سینا اسدبیگیشیخ دیاباته

پرسپولیس باید ثابت کندپیش پرداخت می خواهد

 zخبر

بــا وجــود اینکه انتقادهایی از یحیی شــنیده شــد که مدافعان کنــاری اش باید 
رونــده و در فــاز حملــه مؤثــر باشــند امــا همچنــان علــی نعمتی در پســت دفاع 
چــپ فیکــس اســت و محمدمهــدی احمــدی روی نیمکت می نشــیند. به نظر 
می رســد این روند در بازی چهارشــنبه هم ادامه داشــته باشد. نعمتی در اراک 
هم نمایش خوبی ارائه کرد و با اینکه بیرانوند یکی، دو بار ســرش داد کشــید 
و گفــت پشــتش خالــی شــده یــا نباید تکل بزند امــا در مجموع بی اشــتباه بود.

علی نعمتی

همچنان مدافع چپ فیکس

دوشنبه  7 شهریور 1401  سال بیست و ششم  شماره 7115  
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 zگزارش

نعیم آبادی: داور تحت تأثیر جو به بیرانوند کارت داد

 دیاباته گزینه خوبی است
از لوکادیا چیزی ندیدم

دلایل نگارش نامه شرکت پیشکسوتان پرسپولیس به رئیس جمهور

 خصوصی سازی ، غیبت در 
هیأت مدیره و بی توجهی به 2 نفر

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

محمد قراگزلو
رزونامه نگار

واکنش های مثبت 
به نامه پیشکسوتان

این نامه واکنش های 
مثبتی هم برای شرکت 
پیشکسوتان داشت و 

تمام ستادهای ریاست 
جمهوری منتخب مردم 

با در نظر گرفتن این نامه 
درباره ریز مشکلات جویا 

شدند تا مشکلات به 
سمع و نظر رئیس جمهور 

و دولت برسد. انتقاد 
شرکت پیشکسوتان 
کهن پرسپولیس از 

یک سو نیز خیلی زود 
جواب روشنی گرفت و 
دکتر مسکنی، معاون 

وزارت تعاون در نشست 
خبری روز گذشته اش 

اعلام کرد ما کاملاً پشت 
پیشکسوتان هستیم 
و واگذاری سهام هم 

باید از همین طریق 
و به همین سبک 

صورت پذیرد. وی اعلام 
کرد پیشکسوتان و 

هواداران پرسپولیس 
بودند که این برند را 

ساختند و این وزارتخانه 
از هیچ کمکی به آنها 

دریغ نمی کند.

ZOOM


